
Zápisnica č. 9/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 4. 5. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Maroš Finka, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Dušan Petráš 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Zámery dobudovania Centra akademického športu STU (pror. Janíček) 
2. Zámer dobudovania priestoru Vazovova-Mýtna (pror. Janíček) 
3. Počet prihlásených uchádzačov na STU pre akademický rok 2009/2010 (pror. Kalužný) 
4. Študentská vedecká konferencia na univerzite (pror. Kalužný) 
5. Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš) 
6. Zriadenie vzdialeného prístupu do virtuálnej knižnice - informácia (pror. Redhammer) 
7. Informácie o stave implementácie projektov CE z OP výskum a vývoj (pror. Redhammer) 
8. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Zámery dobudovania Centra akademického športu STU (pror. Janíček) 
2) Zámer dobudovania priestoru Vazovova-Mýtna (pror. Janíček) 
3) Počet prihlásených uchádzačov na STU pre akademický rok 2009/2010 (pror. Kalužný) 
4) Študentská vedecká konferencia na univerzite (pror. Kalužný) 
5) Zriadenie vzdialeného prístupu do virtuálnej knižnice - informácia (pror. Redhammer) 
6) Informácie o stave implementácie projektov CE z OP výskum a vývoj (pror. Redhammer) 
7) Aktuálny stav v príprave osláv 150. výročia narodenia A. Stodolu (pror. Petráš) 
8) Univerzita pre stredoškolákov (pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/7/2009, 2/23/2008 
 
Nesplnené úlohy:  3/19/2008 – termín plnenia úlohy predĺžený do 11.5.2009 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o slávnostnom položení základného kameňa novostavby FIIT STU, ktoré bude 
5.5.2009 o 12:00 hodine 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o účasti a priebehu rokovania SRK – stav akreditácie, grantové agentúry VEGA 
a KEGA, problém plagiátorstva záverečných prác, mobility Erasmus a nový EIS 
 
 
K bodu 1 Zámery dobudovania Centra akademického športu STU  

(pror. Janíček) 
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Pror. Janíček: Predložil písomný materiál obsahujúci informácie o doterajšej činnosti CAŠ 

STU a návrh rozpočtu na rok 2009. 
Rektor Báleš: Uviedol, že v predloženom materiáli je potrebné doplniť plán činnosti na rok 

2009, je potrebné deklarovať aj príjmy nielen výdavky CAŠ a zreálniť 
uvedený rozpočet na rok 2009. Materiál po doplnení bude predložený na 
nasledujúce rokovanie vedenia STU. 

 
 
K bodu 2 Zámer dobudovania priestoru Vazovova-Mýtna (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál obsahujúci všetky plánované investičné akcie 

celouniverzitného charakteru ako aj spôsob ich financovania. 
Rektor Báleš: Pre akcie budovania Kongresového centra a Centra histórie STU a techniky 

bude na rok 2009 k dispozícii len 10% z celkovo plánovaných fin. 
prostriedkov a pre Nakladateľstvo STU maximálne 20% nákladov. Je 
potrebné brať do úvahy aj plánované investičné akcie na fakultách a preto 
bude zvolané mimoriadne rokovanie KR STU na túto tému. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/9/2009  
Vedenie STU berie na vedomie materiál Zámer dobudovania priestoru Vazovova-Mýtna. 
 
 
K bodu 3 Počet prihlásených uchádzačov na STU pre akademický rok 

2009/2010 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil prehľad počtu prihlásených uchádzačov o štúdium na jednotlivých 

fakultách STU ako aj vývoj tohto počtu za uplynulé 2 akademické roky. 
Konštatoval, že pokles počtu uchádzačov na STU zatiaľ neevidujeme napriek 
nepriaznivému vývoju demografickej krivky. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Navrhol zaviesť zvýšenú starostlivosť o prijatých študentov a zaviesť formu 
dovzdelávania študentov v predmetoch, ktoré im robia v 1. ročníku najviac 
problémov – matematika a fyzika. 

Pror. 
Redhammer: 

Diskutoval o možnostiach ako znížiť únik študentov zo Slovenska do ČR 

 
Stanovisko V-STU č. 2/9/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o počte prihlásených uchádzačov na štúdium na 
fakultách STU v Bratislave. 
 
 
K bodu 4 Študentská vedecká konferencia na univerzite (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál obsahujúci informácie o stave prípravy ŠVK na 

STU. Bude sa konať dňa 13.5.2009 v Aule Dionýza Ilkoviča na Mýtnej ulici v 
Bratislave. Informoval o programe konferencie, spôsobe hodnotenia 
a ocenenia predložených prác ako aj o zdrojoch financovania tejto akcie zo 
štipendijného fondu rektora STU a z Nadácie pre rozvoj STU. 
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Uznesenie V-STU č. 1/9/2009  
Vedenie STU schvaľuje predložený materiál „Študentská vedecká konferencia na univerzite“ 
vrátane spôsobu a výšky financovania tejto akcie. 
 
Bod 5 „Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami (pror. Petráš)“ bol pre neprítomnosť 
prorektora Petráša na rokovaní presunutý na nasledujúce rokovanie vedenia STU 11.5.2009. 
 
 
K bodu 6 Zriadenie vzdialeného prístupu do virtuálnej knižnice - 

informácia (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal písomnú informáciu o zriadení vzdialeného prístupu do Virtuálnej 
knižnice STU prostredníctvom Virtuálnej privátnej siete STU. Učitelia aj 
študenti STU už majú možnosť dostať sa pomocou tohto technologického 
riešenia do elektronických informačných zdrojov univerzity aj z počítačov, 
ktoré majú doma resp. v iných lokalitách mimo areálu STU. Návody na 
konfiguráciu a používanie nájdete na http://www.stuba.sk/navody/vpn/ 

Pror. Finka: Doplnil informáciu, že softvérové produkty firmy Microsoft sú legalizované 
aj na domácom počítači zamestnanca STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/9/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o zriadení vzdialeného prístupu do virtuálnej 
knižnice STU ako aj o legalizácii softvérových produktov firmy Microsoft na domácom 
počítači zamestnancov STU. 
 
 
K bodu 7 Informácie o stave implementácie projektov CE z OP výskum a 

vývoj (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Podal písomnú informáciu o stave projektov centier excelentnosti, ktoré STU 
získala z výzvy OP výskum a vývoj. Projekty sú vo fáze podpisovania zmlúv, 
treba rešpektovať pravidlá verejného obstarávania. Upozornil, že aj hnuteľný 
majetok obstaraný prostredníctvom projektu CE je centrálnym majetkom 
STU. 

Rektor Báleš: Vyzval prorektora Redhammera, aby podal podrobnú informáciu o tomto aj 
na rokovaní KR STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/9/2009  
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave implementácie projektov CE z Operačného 
programu Výskum a vývoj. 
 
 
K bodu 8 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na uzatvorenie NZ a dodatkov k NZ:. 
 
DOPLNIŤ 
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Uznesenie V-STU č. 2/9/2009  
Vedenie STU schvaľuje predložené návrhy na uzatvorenie NZ a dodatkov k NZ v bodoch 2 
a 3. Návrh podľa bodu 1 musí byť ešte doplnený a znovu predložený na rokovanie V STU. 
 
2) Prorektor Redhammer: 

Informoval, že v rámci Výskumného centra STU pracujú 2pracovníčky od 1.1.2005 a je 
obsadené aj miesto manažéra tohto centra. S ich prácou je doteraz veľmi spokojný. 

 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


